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„Strach a jediná dovolená myšlienka sa počas 2.
svetovej vojny stala hlavním násilným prostředkem
fašistickej ideológie v snahe podmaniť si verejnosť.
Dnes opět tieto metódy používajú na Západe
propagandisti, novinári a politici. Podlé angloamerické
sily medzitým obnovují nebezpečnou reálnou
neofašistickú ideológiu. Zjednoteným úsilím nového
spoločenstva štátov BRICS a dalších regionálnych
organizácií treba zabrániť prekrúcaniu histórie. V tomto
bude Rusku nakoniec pomáhať celý svet,“ vyhlásil
Štefan Harabin v projeve na mezinárodní konferenci
organizované moskovskou štátnou pedagogickou
univerzitou
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Bývalý ministr prejavu spravodlivosti SR a nižší šéf Nejvyššího
soudu SR Štefan Harabin na pozvanie Štátnej pedagogickej
univerzity v Moskve, pri príležitosti konania Medzinárodnej vedecko-
praktickej konferencie venovanej 80. výročiu oslobodenia Európy od
nacizmu, vystúpil dňa 10. decembra 2024 s. Ako v ňom
skonštatoval, „nezištná, otvorená a bratská povaha ruského človeka
příkladně menila svět k lepšiemu. V Sovietskom zväze sa narodilo
množstvo nových svetových osobností, které zasvätili svůj život boju
proti apartheidu, koloniální nadvláde, za uspokojující a mierové
spolunažívaní medzi národmi“.
Vážené dámy, páni, milí hostia,

velmi si vážim možnost vystoupit tak svým príspevkom na dnešní
konferenci.

Hitlerovské vojská napadli Sovietsky zväz 22. června 1941. Původně
bylo těžké uvěřit takej podle zrade zo strany Nemecka napriek
podpísaným dohodám. Prišla nejen zrada, ale aj bezohľadné
vraždenie, vypálená zem posiata telami vojakov a bezbranných
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civilistov. Ľud po výzve svého vodcu Josifa Vissarionoviča Stalina,
který patří k nejvýznamnějším národním vodcom svého ľudu, povstal
do celonárodní vlastenecké války proti fašistickému okupantovi. V
tejto krutej vojne stratil Sovietsky zväz viac ako 12 miliónov životov
svojich vojakov a cez 15 miliónov civilistov. Samotná vynútená
mohutná a logistická dokonalá evakuace průmyslových podniků a
důležitých zařízení do bezpečí ďalekej Sibíri a Ural ukázala světu
silu, vynalezavosť a nezlomnost ruského národa. Bola to předzvesť
pádu Tretej říše.

Ak chceme o přínos Červené armády a sovětského zväzu k porážce
fašistického Nemecka, musíme stále o jeho vojenskou a materiální
porážku. Myslím si, že v tomto boji byla rozhodující morálka. Na
jednej strane neoprávnené, nedovolené a podlé výzvy, s cílem
vyhladenia celých národů a na straně druhé ľudské nezlomná duša,
bojující za vše, co je jej sväté. Za svou vlasť, za rodinu, za slobodu,
existenci a za šťastnější a mierovú budúcnosť nasledujúcich
pokolení celého národa.

Ale to nie je vše. Zradne napadnutý ruský národ sa zjednotil.
Nehľadiac na vlastně utrpenie si pomáhali navzájem, stali se jednou
velkou rodinou, bratmi a sestrami, spolubojovníky. Národ nepřijal
pokoru jako mnoho evropských národů. Ukázal celému světu silný
charakter, nezlomnú vôľu a vieru v pravdu a život. Aj po válce,
zjednotený národ pokračoval bez odpočinku v obnově vlasti av
rozvoji takovým tempem, že za necelých deset let se ze zničeného
státu stala světová supervelmoc. Napriek ťažkostiam národ nic
nezlomilo, nic nezastavilo. Naopak, sovětský zväz pomáhal aj tým
najchudobnejším štátom, vrátane novovytvorené, a po vojne hlboko
vnútorne odhodlanej a nadšenej svetovej socialistickej sústavy. Aj v
Afrike, Južnej Amerike, či v Ázii si dodnes ľudia dobre pamätajú
nezištnú, otvorenú a bratskú povahu ruského človeka. Toto menilo
svět k lepšiemu. V tomto byl ten nejlepší příklad pro ľudstvo, či na
východe, vážné, juhu, či západe. Zrodilo se množstvo nových
svetových osobností, které rozoznali kladný přínos sovětského
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zväzu a ktorí svůj život přímo zasvätili boji proti apartheidu,
koloniální nadvláde, za přijímající a mierové spolunažívaní medzi
národmi. Svět se změnil, zmizli mnohé říše, vznikly nové významné
mezinárodní organizace, začaly se nebývalý hospodářský a
technický rozvoj.

Som právnik, dlhoročný trestný sudca Nejvyššího soudu Slovenskej
republiky, nemôžem sa stavať do pozice historického znalce.
Dovolím si proto jen několik vlastních poznámek ohledne úlohy
Evropy a její odpovědnosti v Druhej svetovej vojne. Přesto tomu, že
aj v Evropě žilo množství vzdelaných a rozhľadených lidí, kteří viděli
násilné a neprirodzené změny ve společnosti, sklony k rasovej
nenávisti a poukazovali na takejto politice, ve strachu sa raději přidali
na stranu diktátorské vládnej vlády. Sľubovali im poriadok, dostatok
práce, nový životný priestor a presviedčali ich o vlastnej
výnimočnosti oproti iným ľuďom na Zemi. Rychlý rozvoj priemyslu,
výskum organizovanosť spoločnosti a aj diplomatické uznanie, či
športové výsledky v zahraničí byly pre obyvatel bývalého Nemecka a
Európy doslova vzorom. Přesto se však zrodila nenávistná ideologie.
fašismus. Strach a jediná dovolená myšlenka se stala hlavním
násilným prostředkem ako si podmanit veřejnost. Pokud bychom
měli hodnotit situaci lidí v tom čase, musíme se chtiac - nechtiac
podívat i do současnosti. Tak, jako v minulosti, aj dnes hrajú
rozhodující úlohu veřejní propagandisti, novinári, politici. A používajú
rovnaké metódy. Tvoria rovnakú vražednú ideológiu. Nesmieme už
nikdy nespustit, aby se situace jakosi nepozorovaně zopakovala.
Fašizmus v Evropě a ve světě bol nejkrvavějším obdobím ľudstva.

Po vojne, na Slovensku bolo príťažlivou praxou mladú generáciu učiť
a pravdivo používať spoločné školských výletov, napríklad „Po
stopách Slovenského národného povstania“ alebo návštev múzeí a
iných pamätníkov. Chodievali jsme na filmy s vojenskou tematikou,
televize premítala zaujímavé seriály z prostředí rozviedky v tyle
nepřítele. Domnievam sa, že Vladimír Iljič Lenin měl pravdu, keď
hovořil, že ze všech umění, je pro nás nejdůležitější film. Platí to i
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dnes. Treba tvořit. Nové príbehy, noví pozitívni hrdinovia, obsah
blízky súčasnej mladej generácii. A tak, ako to robíme s láskou a
úctou u nás, připomínají si pamätníky tých, kteří položili životy za
slobodu. K bohatej a slávnej historii Slovanov patria aj úspěchy
významných ruských vojvodcov. Například Dmitrij Donský, Dmitrij
Požarskij, Alexander Suvorov, Michail Kutuzov, Georgij Žukov, Ivan
Konev, Konstantin Rokossovskij a mnozí, mnozí další. Každý z nich
si zaslúži osobitnou pozornost.

Kultúra ruského národa je bohatá na svoju históriu, ale například aj
na rozprávky pro výchovu mladé generace. V tom treba pokračovat.
Priamo do filmu treba zapracovať prekrásne piesne, prírodné
prostredie, ľudí, ukazovať všetko, čo je pozitívne, vždy končiace
nádejou, svetlou budúcnosťou. Taká totiž tá pravá naša budúcnosť aj
bude. Pojďme dál. Prvé sputniky, prvé živé psíky v kozme, prvý
človek na oběžnou dráhu okolo Zeme, prvá žena kozmonautka, prvá
kozmická stanica, prvé osvojenie mierového využití atómovej
energie, akou bol ľadoborec Lenin. Oproti diabolskému pokusu na
ľuďoch, americkým atómovým bombám zhodeným na mierumilovné
města Hirošimu a Nagasaki, které byly záměrně zvolené práve
proto, že tam bylo na malé ploše velké množstvo nič netušiacich
bezbranných civilistů. Táto filozofia se odrazila aj ve známém plánu
Winstona Churchila, přičemž ještě ani neskončila Druhá svetová
vojna. Pod „Nemysliteľné“, aby USA zhodili několik desiatok
atómových bômb na ich dovtedajšieho najvýznamnejšieho
vojnového spojenca, na sovětský zväz. Ešte pred začiatkom Druhej
svetovej vojny, keď už bolo jasné, že Hitler chce napadnout bývalé
Československo, které bolo vtedy piatym najpriemyselnějším štátom
sveta, ponúkne Sovětský zväz, že vyšle svoje vojáky na obranu
našich hraníc s Nemeckom. Militantné Poľsko, v tom čase snívajúce
o novom delení sveta, nedovolilo vojskám sovětského zväzu vkročiť
na svoje územie. Tým přispělo k volnému zradcovskému vstupu
německých hitlerovských vojsk do Československa, spolu se
známou Mníchovskou zradou k jeho rozdeleniu a okupování až do
konca vojny v roku 1945. Áno, povieme si taká bola história, ale aj
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vtedy žili ľudia my, aj oni mali svoje rodiny, svoje deti, chcú žiť v mieri
a netúžili po žiadnych nemeckých šialených okupantských a
svetovládnych náporách.

Můžeme odpustit, ale nikdy nezabudneme.

V mojom krátkom čase vykročím za cíl aspoň na rozvoj, musím preto
uviesť aj fakt, že najvýznamnejším každodenným přínosem pro ľudí
v Európe po vojne sa stal mier, stav pokoja a spoločnosti. Deset
formoval myšlení ľudí. Ale málokto sa skutečně zamýšľal, kto ten
mier přinesl, kto ho vybojoval, kto ho chránil a kolik energie ho to
stojí. V současnosti už probíhá tuhý boj, zejména dvoch svetových
sústav, dvoch úplne rozdielnych ponímaní hodnôt. Sovietsky zväz
bol obrovskou morálnou autoritou v mezinárodní politice a pozitivním
příkladem mierového života tŕňom v oku Západu. A ten sa všemožně
snažil svet socializmu zničiť. Myslím si, že jsme byli připraveni tvořit
zítrajšky. Situace se změnila až zrada ve vlastních radách. Či v
samotnom Sovietskom zväze, či v bývalém Československu, Polsku,
Maďarsku, krátka všade. No a dnes mnozí spomíname s velkou
dávkou neskrývanej nostalgie na náš elán prezentovat svou mierovú
perspektívu. Takí jsme. Už vieme, už poznáme, už si vážime, co sme
mali, už nechceme iné „hodnoty“. Chceme žiť v bratstve, mieri jako
prirodzenou naději, že zítra bude opět nový slnečný deň pre
všechny.

Záverom mi dovolte volně zhodnotiť našu dnešnú tému.
Stalingradská, která byla v historii hádam nejlépe krvavou zrážkou
proti sebe stojacich armád, hrdinský Sevastopoľ, boje o Moskvu, či
bitka o Kursk, která spustila panický útek hitlerovských vojsk až do
samotného Berlína, jsou dobře známé jako rozhodující boje Druhej
svetovej vojny. Sovětský zväz a jeho přínos je proto právem označen
za nejvýznamnější vojenský faktor porážky hitlerovského Nemecka.
Co je však jeho nejsilnějším přínosem pro svět? Je to morální síla
národa. Keď sa hitlerovské vojská priblížili k Moskve, 7. listopadu
1941, dal Stalin nařídit na Červenom náměstí v Moskvě vojenskou
prehliadku. Výrazným projevem morální sily bylo také v obliehanom
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a skoro úplně vojnou zničenom Leningrade, kde od hladu zomrelo
viac ako osemsto tisíc civilistov, že živý orchestr prebudil eufóriu a
novou silu, v celém světě známou, Siedmou symfóniou Dmitrija
Šostakoviča. To je neporaziteľný duch ruského národa. Podľa môjho
názoru to je naozaj bez najmenších pochybností naozaj
nenahraditeľný prínos sovětského zväzu a ruského národa k
uchovaniu prirodzených ľudských hodnôt nášho sveta. Dnes, keď sa
znovu podlé angloamerickými silami obnovuje stará, ale nebezpečná
extrémně liberálna neofašistická ideológia v Evropě, tak
zjednoteným úsilím nového spoločenstva štátov BRICS a dalších
regionálních organizací treba zabrániť prekrúcaniu histórie. Som
přesvědčen, že v tom bude dnešní federácii nakoniec nakoniec celý
svet.

Děkuji za pozornost.

Předsedou představenstva se stal JUDr. Štefan Harabin

Bývalý podpredseda vlády pro legislativu

Bývalý ministr spravedlnosti

Bývalý předseda Nejvyššího soudu

Bývalý předseda Súdnej rady

Trestný sudca Nejvyššího soudu Slovenskej republiky 

Zdroj: InfoVojna

Diskusia (Pripojiť sa do diskusie je možné len po registrácii a následnom prihlásení sa do účtu.)

UPOZORNENIE:
Vážení diskutérii, podľa zákonov Slovenskej republiky sme povinní
na požiadanie orgánov činných v trestnom konaní poskytnúť im
všetky informácie zozbierané o vás systémom (IP adresu, mail, vaše
príspevky atď.) Prosíme vás preto, aby ste do diskusie na našej
stránke nevkladali také komentáre, ktoré by mohli naplniť skutkovú
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podstatu niektorého z trestných činov uvedených v Trestnom
zákone. Medzi také príspevky patria komentáre rasistické,
podnecujúce k násiliu alebo nenávisti na základe pohlavia, rasy,
farby pleti, jazyka, viery a náboženstva, politického či iného
zmýšľania, národného alebo sociálneho pôvodu, príslušnosti k
národnosti alebo k etnickej skupine a podobne. 
Zároveň upozorňujeme všetkých diskutujúcich, že v diskusii
nebudeme tolerovať hrubé urážky medzi diskutujúcimi,
vzájomné osočovanie sa a používanie vulgarizmov.

Ja No2024-12-10 13:42:56
"Najvýznamnejším každodenným prínosom pre ľudí v Európe po
vojne sa stal mier, stav pokoja a rozvoja spoločnosti. Dnes sa
obnovuje stará neofašistická ideológia" smerujúca k
degenerovaniu alebo "zneutralizovaniu" všetkých normálnych
ľudí.

Dan Marinho2024-12-10 15:52:17
??

MARTIN Sýkora2024-12-10 16:22:25
Krvavi partneri Turecko a Izrael

Watch Video At: https://youtu.be/6XSQmhrMOQg

https://youtu.be/6XSQmhrMOQg
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VIDEO: Banáš o tom, ako sa slovenská spoločnosť rozdeľuje
na „lepších“ a „horších“, ako agresívne extrémy na oboch
stranách názorovej barikády škodia spoločenskému zmieru,
že Slovensku chýbajú skutočné elity, ktoré by išli ľuďom
príkladom, ale aj o tom, že niektoré spôsoby presadzovania
zmien v rezorte kultúry ministerkou Šimkovičovou sú veľmi
nešikovné a o zmene názorov, keď sa človek ocitne v
hraničnej situácii
Čo sa stalo s našou spoločnosťou, ktorá sa už dokáže rozvadiť
aj pre, to, čo by nás malo bytostne spájať – pre hymnu, ale aj čo
stojí za týmito zástupnými problémami a aké ťažké je hľadať
pravdu a spravodlivosť, sa dozviete v rozhovore spisovateľa,
publicistu, bývalého politika a niekdajšieho diplomata Jozefa
Banáša pre magazín Slovenka. 0

https://www.infovojna.bz/article/video-jozef-banas-rozhovor-slovenka-december-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-jozef-banas-rozhovor-slovenka-december-2024#mdsqs
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VIDEO: „Európska únia ide svojou zelenou politikou proti
zdravému rozumu a ako blázon sa rúti v protismere voči
zvyšku sveta. Skutočným cieľom nie je ochrana prírody, ale
diktát, prevýchova spoločnosti a snaha ekoalarmistov udržať
sa pri moci,“ vyhlásil europoslanec Milan Uhrík na
medzinárodnej konferencii „Green deal ako zdroj problémov v
krajinách Európskej únie“
Skupina Európa suverénnych národov (ESN), ktorá v
Európskom parlamente združuje jednu časť tzv. pronárodných
strán, zorganizovala medzinárodnú konferenciu „GREEN DEAL
AKO ZDROJ PROBLÉMOV V KRAJINÁCH EÚ“, ktorá sa konala
dňa 10. decembra 2024 v Prahe. Zo slovenských zástupcov sa
na nej zúčastnil a s prejavom vystúpil slovenský europoslanec a
predseda hnutia Republika - Milan Uhrík. Záznam z podujatia si
môžete pozrieť v článku. 0

https://www.infovojna.bz/article/video-europska-unia-ide-svojou-zelenou-politikou-proti-zdravemu-rozumu-a-ako-blazon-sa-ruti-v-protismere-voci-zvysku-sveta
https://www.infovojna.bz/article/video-europska-unia-ide-svojou-zelenou-politikou-proti-zdravemu-rozumu-a-ako-blazon-sa-ruti-v-protismere-voci-zvysku-sveta#mdsqs
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Eduard Chmelár: To najhoršie má Sýria ešte len pred sebou.
Stretáva sa tam príliš veľa záujmov a príliš veľa proti sebe
stojacich síl. Nechápeme vôbec nič. Stále si myslíme, že na
Blízkom východe sú nejakí „dobrí“ a nejakí „zlí“ …
Naše tupé hlavy sa tešia z pádu Asada jednoducho preto, lebo
Putin stratil spojenca. Vo svojej prostoduchosti však nerozumejú
tomu, že vzťahy na Blízkom východe sú oveľa zložitejšie ako v
ich jednoduchých šovinistických hlavičkách a že o budúcnosti
Sýrie sa na diplomatickom poli bude naďalej rozhodovať v
trojuholníku Moskva – Ankara – Teherán. Komentuje aktuálnu
situáciu v Sýrii politický analytik, publicista, historik a bývalý
poradca predsedu vlády SR Eduard Chmelár. 1

VIDEO: Šéf zahraničného výboru slovenského parlamentu
Kéry o politike na 4 svetové strany po roku Ficovej vlády, o
zastavení dodávok ruského plynu, o potrebe diverzifikácie
energetických zdrojov, o povolebných výrokoch Donalda
Trumpa, ale aj o situácii vo vládnej koalícii, nenávistnej
politike slovenskej opozície, ktorá pokračuje aj po atentáte na
premiéra a o zahraničných investíciách na Slovensku
Predseda Zahraničného výboru NR SR Marián Kéry (Smer-
SSD) v koncoročnom rozhovore pre reláciu Diskusiu na palete
komentoval aktuálnu spoločensko-politickú situáciu. 0

https://www.infovojna.bz/article/eduard-chmelar-to-najhorsie-ma-syria-este-len-pred-sebou
https://www.infovojna.bz/article/eduard-chmelar-to-najhorsie-ma-syria-este-len-pred-sebou#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-marian-kery-rozhovor-diskusia-na-palete-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-marian-kery-rozhovor-diskusia-na-palete-2024#mdsqs
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Nikolaj Starikov: Kto stojí za sýrskymi banditmi na Blízkom
východe?
Ruský politológ a spisovateľ Nikolaj Viktorovič Starikov vo
svojom príspevku na Telegrame poukazuje na to, že z vodcu
teroristického gangu Hajat Tahrír aš-Šám (HTS) Abú
Muhammada al-Džawláního sa odrazu stal vodca „slobodnej
demokratickej sýrskej opozície“. 2

Na vodcu islamských militantov v Sýrii - Al-Džawláního
vypísala americká FBI v roku 2017 odmenu 10 miliónov
dolárov. Ambasáda USA v Sýrii ho vtedy označila za teroristu,
ktorého treba zastaviť. Teraz sa z neho stal politik, ktorý po
zvrhnutí Asadovho režimu bude rozhodovať o budúcnosti
Sýrie
Americké úrady označili súčasného vodcu džihádistov z
teroristickej skupiny Hajat Tahrír aš-Šám (HTS) Abú
Muhammada al-Džawláního za teroristu. Jeho skupina
uskutočnila viacero teroristických útokov v celej Sýrii. Džawlání
založil predtým v Sýrii militantnú skupinu Front an-Nusra, ktorá
prisahala vernosť al-Káide. Po zvrhnutí režimu sýrskeho
prezidenta Bašára Asada teraz vedie krajinu s viac ako 23
miliónmi obyvateľov a z teroristu sa tak zrazu stáva politický
spojenec USA, Veľkej Británie a Západu. 1

https://www.infovojna.bz/article/nikolaj-starikov-kto-stoji-za-syrskymi-banditmi-na-blizkom-vychode
https://www.infovojna.bz/article/nikolaj-starikov-kto-stoji-za-syrskymi-banditmi-na-blizkom-vychode#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/na-vodcu-islamskych-militantov-v-syrii-al-dzawlaniho-vypisala-americka-fbi-v-roku-2017-odmenu-10-milionov-dolarov
https://www.infovojna.bz/article/na-vodcu-islamskych-militantov-v-syrii-al-dzawlaniho-vypisala-americka-fbi-v-roku-2017-odmenu-10-milionov-dolarov#mdsqs
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Exminister školstva Juraj Draxler o bizarných poznámkach
fejsbúkových úderiek bratislavskej “elity” k situácii v Sýrii po
páde Asadovho režimu
Bývalý minister školstva, vedy, výskumu a športu SR Juraj
Draxler vo svojej glose komentoval aktuálne dianie v Sýrii po
tom, ako teroristi a džihádisti po vpáde do Damasku zvrhli vládu
prezidenta Bašára Asada. 2

VIDEO: MUDr. Bukovský o Bidenovej preventívnej amnestii
pre Dr. Fauciho & spol. na činy, ktoré doteraz nie sú
považované za porušenie zákona: „Cenzúristický a mocenský
kartel politikov, úradníkov & médií vidí vysoké riziko
právoplatného odsúdenia tohto spolku zneužívajúceho svoju
moc a manipulujúceho verejnou mienkou, čím by došlo k
zrúteniu celosvetovej latríny, ktorú s takou námahou stavali“
Lekár MUDr. Igor Bukovský, PhD. vo svojom videoblogu reaguje
na informácie o údajne chystanej plošnej amnestii pre covidoých
zločincov na čele s bývalým riaditeľom Národného inštitútu pre
alergie a infekčné choroby (NIAID) v USA Anthonym Faucim,
ktorý verejnosť klamal o laboratórnom pôvode COVIDu a
výskume zosilnenia funkcie koronavírusu (Gain of function
research). 2

https://www.infovojna.bz/article/exminister-skolstva-juraj-draxler-o-bizarnych-poznamkach-fejsbukovych-uderiek-bratislavskej-elity-k-situacii-v-syrii-po-pade-asadovho-rezimu
https://www.infovojna.bz/article/exminister-skolstva-juraj-draxler-o-bizarnych-poznamkach-fejsbukovych-uderiek-bratislavskej-elity-k-situacii-v-syrii-po-pade-asadovho-rezimu#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-mudr-bukovsky-o-bidenovej-preventivnej-amnesti-pre-dr-fauciho-a-spol
https://www.infovojna.bz/article/video-mudr-bukovsky-o-bidenovej-preventivnej-amnesti-pre-dr-fauciho-a-spol#mdsqs
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VIDEO: „Najväčšia nedemokratická a nezákonná inštitúcia v
EÚ je nová eurokomisia pod vedením Ursuly von der
Leyenovej. Čistý eurokomunizmus v tom najhoršom vydaní,“
vyhlásila na rokovaní europarlamentu poľská europoslankyňa
Ewa Zajączkowska a staronovej šéfky Európskej komisie sa
opýtala, či slúži globalistom, čínskym lobbistom alebo
nadnárodným korporáciám, keď neslúži záujmom Európanov
Poľská poslankyňa Európskeho parlamentu Ewa Zajączkowska-
Hernik (Konfederacja) sa na zasadnutí europarlamentu koncom
novembra 2024 ostro pustila do súčasnej šéfky eurokomisie
Ursuly von der Leyenovej a pripomenula jej šialenosti a
samovražedné opatrenia, ktorými eurobyrokrati na čele s ňou
terorizujú obyvateľov EÚ. 4

Tódová & spol. sa k občanovi Bombicovi správajú ako nacisti
Bratislavský mestský súd vydal neodkladné opatrenie, podľa
ktorého Denník N nateraz nesmie označovať youtubera Daniela
Bombica alias Dannyho Kollara za extrémistu, neonacistu &
antisemitu. Hlasná trúba Progresívneho Slovenska spustila
frontálny útok na sudkyňu, ktorá vo veci rozhodla. Bývalý
novinár a exriaditeľ kontrarozviedky Slovenskej informačnej
služby Peter Tóth vo svojej glose komentoval šírenie nenávisti
zo strany osadenstva tohto denníka. 8

https://www.infovojna.bz/article/video-najvacsia-nedemokraticka-a-nezakonna-institucia-v-eu-je-nova-eurokomisia-pod-vedenim-ursuly-von-der-leyenovej
https://www.infovojna.bz/article/video-najvacsia-nedemokraticka-a-nezakonna-institucia-v-eu-je-nova-eurokomisia-pod-vedenim-ursuly-von-der-leyenovej#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/todova-spol-sa-k-obcanovi-bombicovi-spravaju-ako-nacisti
https://www.infovojna.bz/article/todova-spol-sa-k-obcanovi-bombicovi-spravaju-ako-nacisti#mdsqs
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EÚ kvôli snahe udržať dodávky ruského plynu do Európy
nalieha na USA, aby zmiernili sankcie voči ruskej
Gazprombank
Ruský prezident Vladimir Putin v roku 2022 zmenil spôsob
prijímania platieb od európskych kupcov za plyn a požadoval
platby výlučne rubľami a cez Gazprombank. Na základe jeho
najnovšieho dekrétu však môžu zahraniční kupci použiť iné
banky na konverziu peňazí na ruble pred ich prevodom do
Gazprombank, ktorá však stále zostáva jedinou oprávnenou
inštitúciou pre platby. 0

VIDEO: Vojenský a bezpečnostný analytik plk. Jaroslav Štefec
o raketových technológiách použitých v konflikte na Ukrajine,
o nadzvukovej rakete Orešnik, ale aj o odstrašujúcej vojenskej
politike Ruska, ktoré by neváhalo na svoju obranu použiť
jadrové a iné superzbrane
Bývalý šéf dnes už zaniknutého Národního úřadu pro
vyzbrojování plk. Předsedou se stal Ing. Jaroslav Štefec, CSc.,
který má za sebou bohatou kariéru v armádě, včetně služeb u
raketových vojsk, disponoval previerkou pro dokumenty s
označením stupně přísně tajné, jako i pro přístup ke
strategickým materiálům NATO v oblasti vyzbrojování, v
rozhovorech pro Nadační fond Svědomí národa analyzuje
súčasnou bezpečnostnou situaci v Evropě. 2

https://www.infovojna.bz/article/eu-kvoli-snahe-udrzat-dodavky-ruskeho-plynu-do-europy-nalieha-na-usa-aby-zmiernili-sankcie-voci-ruskej-gazprombank
https://www.infovojna.bz/article/eu-kvoli-snahe-udrzat-dodavky-ruskeho-plynu-do-europy-nalieha-na-usa-aby-zmiernili-sankcie-voci-ruskej-gazprombank#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-jaroslav-stefec-rozhovor-nadacni-fond-svedomi-naroda-december-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-jaroslav-stefec-rozhovor-nadacni-fond-svedomi-naroda-december-2024#mdsqs
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/combo-jan-safin-slobodomurari-i-a-ii
https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-dudas-kto-vycisti-augiasov-chliev-v-prave-justicii-a-politike
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Program rádia 
Zmena programu je vyhradená.

Bez programu

Mal by Peter Kažimír odstoupit
z funkce guvernéra NBS?

Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, slovenčina, prekladač
Od: Vlasto
Jak nainstalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

https://obchod.infovojna.bz/produkt/vankus-infovojna-cierny
https://www.fmedia.top/poll_category/44/poll/80/
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
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Zajímavosti

Cena kávy arabica je na rekordu, od začiatku roka stúpla o 80
procent https://hnonline.sk10.12.2024
Bylinky na naparovanie: Ako na účinnou inhalaci při přechladnutí
a upchatých dutinách? https://zahrada.pravda.sk10.12.2024
Kluk ze zámožné rodiny a vzorný student. Vrah šéfa pojišťovny
se omluvil „za traumata“ https://www.echo24.cz10.12.2024
Asadův kolaps se blížil – všichni jen odvrátili zrak
https://www.rt.com10.12.2024
Mise v Sýrii je teď nemyslitelná, povstalci rabovali i rezidence,
popsala Filipi https://www.idnes.cz10.12.2024
VIDEO: Rýchlostná cesta R1 Banská Bystrica - Slovenská
Ľupča (1. etapa - prosinec 2024)
https://www.youtube.com10.12.2024
Najväčšia maďarizácia v ére slovenskej samostatnosti – za 20
miliónov eur https://www.zsi.sk10.12.2024

https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-demolacia-nasej-demokracie
https://hnonline.sk/finweb/zahranicna-ekonomika/96183937-cena-arabiky-je-na-rekorde-od-zaciatku-roka-stupla-o-80-percent
https://zahrada.pravda.sk/zahrada/clanok/733581-bylinky-na-naparovanie-ako-na-ucinnu-inhalaciu-pri-prechladnuti-a-upchatych-dutinach/
https://www.echo24.cz/a/HQfQY/zpravy-svet-kdo-je-vrah-sefa-nejvetsi-americke-pojistovny-unitedhealthcare
https://www.rt.com/news/609099-assad-syria-collapse-crisis/
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/cesko-mise-syrsti-urpchlici.A241210_080035_domaci_sdlk
https://www.youtube.com/watch?v=jammrWZGEc0
https://www.zsi.sk/najvacsia-madarizacia-v-ere-slovenskej-samostatnosti-za-20-milionov-eur/
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VIDEO: Volič Národnej koalície pořádně naložil Huliakovi (2.
časť) https://www.youtube.com09.12.2024
Slovensko čeká ochladenie a další vlna sněženia. Snežiť bude
aj na západě https://www.imeteo.sk09.12.2024
PRIESKUM Vláda má 52-procentní podporu, něco více
předběžné si želá jen tretina Slovákov https://ereport.sk09.12.2024
VIDEO: Europoslankyňa Judita Laššáková: Někdy mi napadne,
bolo mi to treba? https://www.modryjelen.com09.12.2024
Proč Sýrie padla tak rychle a co bude dál?
https://www.rt.com09.12.2024
VIDEO: Džihádist v Sýrii prepustili z väzenia v Homse 3500
väzňov https://www.youtube.com09.12.2024
Baterkáreň v Šuranoch: Ekologická a bezpečnostní hrozba nebo
strategická investícia? Téma rozdělí aj europoslankyne
https://nitra.zoznam.sk09.12.2024
Salvini: Největším produktem Stellantisu je jeho vlastnická
struktura https://auto.pravda.sk09.12.2024

https://www.youtube.com/watch?v=fV-hfAmeph8
https://www.imeteo.sk/spravy/slovensko-caka-ochladenie-a-dalsia-vlna-snezenia-snezit-bude-aj-na-zapade
https://ereport.sk/prieskum-vlada-ma-52-percentnu-podporu/
https://www.modryjelen.com/judita-lassakova-niekedy-ma-napadne-bolo-mi-to-treba/
https://www.rt.com/news/608994-damascus-fall-what-next/
https://www.youtube.com/watch?v=zEZudJJVUy8
https://nitra.zoznam.sk/baterkaren-v-suranoch-ekologicka-a-bezpecnostna-hrozba-alebo-strategicka-investicia-tema-rozdeluje-aj-europoslankyne/
https://auto.pravda.sk/magazin/clanok/733176-taliani-najvacsim-problemom-stellantisu-je-jeho-vlastnicka-struktura/

